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Three hundred years into the future, after numerous world wars and nuclear tragedies, 
Ear th has changed drastically. The human population has dwindled, and new species and 
landforms have emerged. Humans have even begun to develop special powers connected 
to their habitats.
 
Among all humankind, ten new races stand out above the rest; they are the most 
powerful. Despite not having any contact with one another, the ten are on friendly terms.
 
These ten races are the most pivotal members of the Final Federation – a mysterious 
organisation which does all in its power to preserve peace on Ear th by eliminating every 
possible threat.
 
The ten races, working together and using competition as motivation, slowly rise to fame. 
They assist the Final Federation in combating enemies – anti-federation par ties and rebel 
groups.
 
After years of battling the anti-federation par ties and rebel groups, the ten races 
experience their f irst watershed event – the “Annihilation”. Almost simultaneously, the 
ten races are nearly wiped out. Intelligence collected by one of the ten races reveals that 
the destruction is a result of the anti-federation par ties and rebel groups rallying together 
to destroy the Final Federation. But the main protagonists are even more shocked to 
discover that they do not really exist. They are just f ictional characters in a metaverse – 
vir tual incarnations whose memories have been wiped clean.
 
Their brains are linked to a mind-manipulating computer, and they are controlled by their 
descendants who keep them in a never-ending game – a reality show to those on the 
other side of the screen; a reality show that accepts bets and offers rewards. It turns out 
the dreams they get about world wars and nuclear explosions are memories from reality.
 
With this new discovery, the ten races f ind themselves at the crossroads. Some choose to 
accept the truth; others choose to join anti-federation par ties. Regardless, the world they 
know is their prison, and the rules are designed to keep them in the game. The only thing 
left to do now is... destroy the metaverse...

300 年後的地球，經歷世界大戰、核爆與人口蕭條後的地球，地貌與人種已有很大不

同。一些人類因為棲息地的關係而發展出特有的能力。在這些人類之中，又以十族最具

代表性。十族表面上沒有緊密聯繫，卻有著微妙的共存關係。

為了維護地球僅有的和平，地球上最後的神秘聯盟——最後聯邦不斷致力於掃蕩各種不

安元素。其中最能給予助力的，便是擁有特殊能力的十族。經過長期合作關係，十族逐

漸發展出榮譽榜，以良性競爭為動力，協助最後聯邦打擊潛在敵人：一些不成體系的叛

軍與反政府組織。

十族在打擊敵人多年後，迎來了第一個大事件“湮滅”。幾乎在同時，十族都遭遇了針

對性、近乎致命的打擊。在擅長情報的一族穿針引線下，十族最後發現，反政府組織終

於結集起來，並決定瓦解最後聯邦的存在。更驚人的是，主角們發現了自己原來只是虛

構的存在……

主角們驚訝的發現，自己原來並非真正的存在，而只是元宇宙裡一個被抹去記憶的虛擬

化身。她們被後代操縱，將意識連接到腦機，進行永無止境的元宇宙真人秀遊戲，藉此

獲得現實世界裡的獎金。她們過去在夢裡閃現的，關於核爆前的地球種種的夢，其實才

是真實的世界。

至此十族迎來了第二次大事件：一些主角選擇接受現實，一些主角選擇了認同無政府主

義者的鬥爭：這個世界是個囚牢。所有的規則都只是豢養玩家的陷阱，唯一的鬥爭，就

是毀掉元宇宙……
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WORLD MAP



族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
求生意志最強的族群，沒有之一。無意間發現廢棄的電玩店，
因此迷上電動遊戲，也培養出研究遊戲程序的興趣。

畢科
橘
聰敏、心思細膩、反應靈敏。
擅長各類槍械的射擊高手。
廢棄的工業區，由大量的貨櫃組成的社區。
各種改裝槍械。

Race
Bitcozer (singular) / Bitcozers (plural)

Kingdom
Bitcozia

Representative colour(s)
Orange

Personality / special features
Smart, sensible, have fast reflexes. 
They are skilled shooters of all kinds of firearms.

Place of residence
An abandoned industrial area, a town built with shipping containers.

Weapons / special equipment
All types of modified firearms.

Note
The race with the strongest will to survive. After finding an abandoned 
amusement arcade, they have been addicted to playing video games since. 
They also developed an interest in learning how to programme games.

BITCOZIA



Race
Etherite (singular) / Etherites (plural)

Kingdom
Etheron

Representative colour(s)
Grey

Personality / special features
Merciless and apathetic. 
They look weak but are extremely powerful.

Place of residence
An extinct volcano area. The walls of their fort are surrounded by 
a circle of silver sand and obsidian.

Weapons / special equipment
Cold weapons made from obsidian.

Note
They get around on winged black horses.

ETHERON

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
交通工具是長著翅膀的黑馬。

Etherite (Etheron)（待翻译）
灰
冷酷無情，不輕易表露情緒。
看似嬌弱卻力大無窮。
死火山區，堡壘的城牆圍著一圈銀沙黑曜岩。
以黑曜岩特製的冷兵器。



Race
Binabian (singular) / Binabians (plural)

Kingdom
Binanzia

Representative colour(s)
Yellow

Personality / special features
Cool and unbiased. 
Like cats, they have night vision and are active during the night.

Place of residence
Middle Eastern-style buildings on a high mountain

Weapons / special equipment
They can control sand – a good defensive and offensive ability

Note
A mysterious group of people who worship the moon. 
They collect intelligence for all the ten races.

BINANZIA

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
信奉月亮的神秘族群，是其他族群探查情報的來源。

比娜苾安
黃
冷酷、中立。
具有貓科動物的夜視能力，活躍於夜間。
高山峻嶺上的中東風格建築
可控制沙子變形的能力，應用於防禦與攻擊。



Race
Cardanian (singular) / Cardanians (plural)

Kingdom
Cardania

Representative colour(s)
Indigo

Personality / special features
Sincere and generous

Place of residence
A crystal city within a nuclear explosion site

Weapons / special equipment
Weapons for assassination made from crystals. Their main tactic is implanting a 
crystal in the body of an enemy. Once implanted, the crystal causes the enemy to see 
illusions. Unlessthe crystal is removed, the enemy will be unable to regain control.

Note
The genes of this race have mutated because of nuclear radiation. 
They can float in the air but are unable to fly swiftly.

CARDANIA

族群
代表色
性格 / 特徵
	居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
這一族群因核輻射導致基因異變，能夠漂浮在半空但不能大幅度移動。

卡達尼亞
靛藍
莊重大方
豎立在核爆遺址的水晶城
水晶製成的暗殺武器。殺手鐧是一顆能嵌入敵人體內的小水晶，
一旦被嵌入就會出現幻覺不能自救，除非幻覺水晶被召回。



Race
Dogelian (singular) / Dogelians (plural)

Kingdom
Dogeron

Representative colour(s)
Bronze

Personality / special features
Physically attractive. 
Loyal only to the queen (a computer system).

Place of residence
Floating globes that can combine with each other to form a beehive;
the globes can also stand alone.

Weapons / special equipment
They fight in numbers. When they reach enemy territory, they will activate the 
bombs implanted in their bodies, killing both the enemy and themselves.

Note
They are actually a race of AI beings, but none of the other ten races know this. 
They always have Shiba with them. Although the Shiba look like their pets, the Shiba 
are actually monitoring them. They carry a pair of robotic wings in their backpacks 
to fly with.

DOGERON

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
這一族群其實都是AI，但族人都不知情。
每一小組都會有一隻柴犬，看似寵物其實是監視者。
小背包藏著機器翅膀，是可作飛行的裝備。

朵戈璃
銅
性感。
忠心耿耿，只聽從女王（電腦系統）指令。
懸浮於半空的球體，形成蜂窩或個別分散四周。
人海戰術。一旦進入敵方戰線，就會啟動體內的炸彈，
與敵同歸於盡。



Race
Ripplaxer (singular) / Ripplaxers(plural)

Kingdom
Ripplax

Representative colour(s)
Black and silver

Personality / special features
Smart and natural hunters.
They have dark skin and white hair regardless of age.

Place of residence
The live on a coastal area in igloos facing the sun.

Weapons / special equipment
They have ice powers. Their special attack is freezing things, causing damage.

Note
The royals travel on huge polar bears, while commoners travel on hoverboards.

RIPPLAX

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
巨大的北極熊是皇族出巡的坐騎，普通人則以飛輪代步。

Ripplaxer (Ripplax)（待翻译）
黑，銀白色
機智、天生的獵手。
男女老幼都長著銀白色毛髮，深膚色。
沿海地區，朝太陽的雪屋。
玄冰屬性。發動特別攻擊機制（冰凍），
會造成額外傷害。



Race
Tronixz (singular) / Tronixzes (plural)

Kingdom
Tronixzia

Representative colour(s)
Red and black

Personality / special features
They believe that people should be governed by warlords. 
They have an overbearing appearance and worship power.

Place of residence
Castles in the highlands

Weapons / special equipment
Heavy weapons 
(with improved rocket launchers being the most popular among them)

Note
Obsessed with steam power, their territory is filled with steam-powered inventions. 
They travel on steam-powered flying ships.

TRONIXZIA

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
對蒸汽動力有莫名的執著。在她們的領域內到處可見以蒸汽動力的
技術製成的發明。蒸汽飛行船是這一族群的主要交通。

Tronixz (Tronixzia)（待翻译）
紅，黑
受軍閥家族思想影響的這一族群，
有著高傲的外表，均是權力崇拜者。
建築於高原的堡壘與城堡
重型武器（各型號改良版的火箭筒最為廣泛使用）



Race
Polkadite (singular) / Polkadites (plural)

Kingdom
Polkadia

Representative colour(s)
Peach

Personality / special features
Easy-going. They have pale skin and big pupils. They believe in world peace 
and that all races should work together to fight off the enemy.

Place of residence
An underground city filled with vertical and horizontal tunnels.

Weapons / special equipment
Diamond drills that they can attach to their hands and legs.

Note
Living underground, their eyesight has deteriorated, but they have sharpened 
olfactory and auditory senses. They are well-versed in using minerals to make 
explosives. They sometimes sell gun powder to other races. Their drills are not 
just used for mining; they make excellent weapons too.

POLKADIA

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
長期居住地底，視力被削弱，因此訓練出超強嗅覺與聽覺。
擅長用礦物製成火藥，偶爾也會售賣火藥給其他族群。
各種類挖礦機不僅是挖礦工具，戰鬥時也派上用場。

Polkadite (Polkadia)（待翻译）
桃紅
樂天派。皮膚蒼白，大瞳孔。
相信世界美好，各族群和平相處共同對抗外來的敵人。
巨大橫、縱向洞穴形成的地底城。
可套在手、腳的鑽石電鑽。



Race
Matican (singular) / Maticans (plural)

Kingdom
Matigon

Representative colour(s)
Black and purple

Personality / special features
Although they look like fairies, they are strong fighters. They communicate 
through telepathy (brain waves); a small number of them can mindread.

Place of residence
An island surrounded with thick fog in the centre of the ocean.

Weapons / special equipment
Weapons made from the bones of blue whales.

Note
 A female-only race that reproduces by breaking off a part of the body.
They can move swiftly underwater.

MATIGON

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 
武器 / 其他設備

備註：
全女性單一性別的族群。
只要截斷身體的一小部分，就能進行無性繁殖的培育。
可在水上快速移動的能力。

Matican (Matigon)（待翻译）
黑、紫
仙姿佚貌，戰鬥能力也毫不遜色。
族人以腦波溝通，少數人會讀心術。
海中央被濃霧遮蔽的海島。
以藍鯨骨頭加工製成的各種武器。



Race
Solanite (singular) / Solanite (plural)

Kingdom
Solania

Representative colour(s)
Purple and aquamarine

Personality / special features
Small and cheerful. 
They love nature, music, and colourful clothes.

Place of residence
Deep in a valley that surrounded by giant trees, 
there is a garden where Sakura bloom all year round.

Weapons / special equipment
Thorns of various plants. The thorns can paralyse enemies and 
cause festering wounds, and even death.

Note
They can communicate with plants and specialise in poisons. 
They have flying devices imitating the shape of various insects’ wings.

SOLANIA

族群
代表色
性格 / 特徵
	
居住環境 

武器 / 其他設備

備註：
具有與植物溝通的能力，也是擅長用毒的高手。
各種昆蟲造型的翅膀是這一族群的飛行工具。

Solanite (Solania)（待翻译）
紫、碧藍。
嬌小、開朗。
喜愛大自然、音樂與顏色鮮豔的服裝。
藏在深山幽谷裡一處櫻花長年盛開的櫻花園，
四周被參天大樹守護著。
各種植物的刺。被攻擊者輕則麻痹、傷口潰爛，重則死亡。
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